
Jednání mediální komise č. 05/2022-2026
Jednání mediální komise se konalo korespondenční formou. Návrh zápisu byl zaslán dne
19.9. 2023 na tyto adresáty:

Věrka Kročková, Miroslav Houžvička, Jana Tajchmanová, Ilona Hromádková, Libor
Hromádka, Radomír Orkáč, Martin Slepička, Milan Slíva, Karla Slívová, Vendula
Margaretis Rechová, Jana Tajchmanová, Libor Hromádka, Ilona Hromádková, Milan
Slíva

Zaslaný program jednání mediální komise 05/2022-2026

Podněty a připomínky k zářijovému vydání Hrabovských listů.
Osnova článků/témat pro říjnové vydání Hrabovských listů.

Různé.

Podněty a připomínky k zářijovému vydání Hrabovských listů.

Rozhovor s Romanem Stuchlým (alias Kumanem) byl dle ohlasu občanů fenomenální.
Obrovskou (kladnou) odezvu zaznamenal příspěvek i ve facebookové skupině Hrabová.
V minulosti ještě žádný příspěvek v dané facebookové skupině nezískal tolik pozitivních
lajků (přes 300 lajků).
Starosta nabídl MUDr. Gromnicovi možnost reakce na článek zastupitele Skalského za
podmínky stručného shrnutí své činnosti v minulém období a za podmínky slušnosti.
Pan Gromnica dle sdělení starosty podmínky nesplnil.
Chyba v rozhovoru s Kumanem (MÍSTO DLE PODLE) jde za grafičkou, šéfredaktorka
na chybu upozornila, ale bohužel to grafička nezapracovala.

Osnova článků/témat pro říjnové vydání Hrabovských listů.

Oficiální uzávěrka 25. září 2023.

Článek o kronice skautů do říjnových Hrabovských listů (Miroslav Houžvička).

Pozvánka na běh 17. listopadu (Orkáč).
Informace o dokončení chodníku k hasičárně (Orkáč)

Nákup pozemku pro hasičárnu a další postup (Slíva).
Informace o studii a vizualizace mokřadů (Kročková).
Poděkování DHL a panu Sobotovi za darování počítačů (škola).

Dotace pro spolky na rok 2024 (Orkáč).



Článek o měření "zápachu" a o výzvě, ať se nám přihlásí ti, kteří nám dají souhlas s
umístěním. (Orkáč).

Informace o Taneční kavárně v KD (Tajchmanová).
Poděkování paní učitelce Janšové od Pedagogické fakulty OU (Tajchmanová,
Hromádkovi).
Kurz pečení chleba (Slívová)

Různé

Ilona Hromádková se stane členem mediální komise. Předseda komise Orkáč požádal
dne 29.8. 2023 tajemníka, aby její jmenování předložil radě.

Martin Slepička se po dohodě s předsedou komise Orkáčem bude jednání účastnit
vzdáleně, respektive fyzicky bude na jednání z pracovních důvodů zcela výjimečně. V
komisi však i nadále členem chce být a bude.
Příští jednání bude ve středu 18.10. 2023 v 15:00.

Informace od šéfredaktorky:

Hrabovské listy – říjen 2023 – oficiální uzávěrka 25. září (reálně vyjdou HL pravděpodobně
počátkem druhého týdne v říjnu)

úvodník
slovo starosty

rada
zastupitelstvo

jubilanti
bohoslužby
rozhovor se starostou - rok od komunálních voleb

anketní otázka – Jak vnímáte roční působení nového vedení radnice?
škola
školka

TJ Sokol
Klub seniorů

Zelená Hrabová
Šídlo
ZŠ logopedická

knihovna
rozhovor s novou knihovnicí
akce proběhlé – akce v kulturním domě

zájezd seniorů
Babí léto

Pohádkový les



Kouzelné čtení na Duběnce

Vítání občánků
pozvánky na akce v říjnu a začátku listopadu


